
 

 

Rondvraag voor de Commissie Ruimte van 12 mei 2020 

 

In het kader van de door GBW gestelde vraag over het pleintje in de Voorstraat 

krijgen we vanuit Poeldijk het verzoek te bezien in hoeverre dat pleintje niet een 

aparte naam kan krijgen wat recht doet aan het zijn van een plein.  

 

De volgende vraag: 

Is het College bereid om hierover na te denken en eventueel aan de Poeldijkse 

inwoners te vragen of zij suggesties hebben voor een goede naam? 

 

Nu de vraag van GBW is doorgeschoven naar Bestuur, zullen wij onze vraag nu 

maar in ruimte dan doen.  

 

Peter Duijsens 

Fractievoorzitter Westland Verstandig 
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